
Interpelacja z dnia 14 lutego 2021

W odpowiedzi na pismo BRM.0003.77.2020 z dnia 18 stycznia br. bardzo proszę o udzielenie informacji w poniższym
zakresie. 

1. Proszę o informację, czy Urząd uzyskał już z PGE stanowisko w zakresie instalacji lamp solarnych zakupionych z
funduszu sołeckiego Dziekanowa Bajkowego na 2020 rok? Bardzo proszę o udostępnienie korespondencji Urzędu z
PGE w niniejszej sprawie. 
2. Jakimi kryteriami kierował się Urząd wskazując miejsca instalacji zakupionych lamp (51 szt.) we wskazanych w piśmie
ulicach: Dobrej Wróżki, Kota w Butach, Kaczki Dziwaczki, Jana Brzechwy oraz Kopciuszka? 
3. Od blisko dwóch lat Mieszkańcy ul. Sienkiewicza, z ogromnym zaangażowaniem przekazują gminie nieodpłatnie
grunty pod drogę (odcinek ok. 300 m. od ul. Rolniczej). Czy w związku z tym mogą oni liczyć na instalację docelowego
oświetlenia poprzez ustawienie na tym odcinku latarni? Jaki byłby koszt ustawienia na ulicy tej 5 latarni? 
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